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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Kik használják a Gemini lőteret?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Lakossági bejelentés érkezett hozzám, amelyben arról tájékoztatnak, hogy a Gemini lőtér kerítése 
mellett gyakran találnak lőszermaradványokat. A bejelentő aggasztónak találja a helyzetet, hiszen 
nem tudni, hogyan kerültek oda ezek a lőszerek, milyen biztonsági intézkedések vannak életben az 
arra járók biztonsága érdekében. Sokan sétálnak arra kisgyermekkel, kutyával, hiszen kedvelt 
kirándulóhely és természetvédelmi terület. A kerítésen kívül talált lőszermaradványok arra utalnak,
hogy a lövedékek kirepülnek a lőtérről. 

A bejelentő panaszkodik a nappal rendszeresen hallható fegyverdurrogásra és kifejezte azt a 
félelmét is, miszerint az ólomtartalmú lőszer nagy mértékben szennyezi a környezetet.

Ezért a következőket kérdezem Miniszter Úrtól:

- Van-e tudomásuk arról, kik és milyen formában, milyen engedélyek birtokában használják a 
Gemini lőteret Gyál közelében?

- Előfordulhat-e, hogy illetéktelenek lövöldöznek a területen?
- Tudnak-e tenni valamit a zajcsökkentés érdekében?
- Milyen biztonsági intézkedések vannak érvényben a lőtéren és annak közelében, hogy se 

ember, se állat ne sérüljön meg?
- A minisztérium tudomása szerint használja-e bármilyen fegyveres testület a Gemini lőteret?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2020. 02. 20.



Arató Gergely

Demokratikus Koalíció
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